

## REFERAT FRA STYREMØTE 01-2025

### I NORSK IRSKSETTERKLUBB

---

Dato: Onsdag 15. januar 2025  
Tid/sted: kl. 19.00 – 21.30, Teams.  
Til stede: Anniken Friis (leder), Anders Fledsberg (nestleder), Frode Døsvik (avlsrådsleder), Eirik F. Hopp (økonomiansvarlig), Ragnhild Bergheim (utstilling), Vilhelm Willassen (jakt- og trening), Kåre Knudsen (vara 1) og Knut Sollid (vara 2).  
  
Referent: Vigdis Ingebrigtsen.

---

#### **Sak 01-01-25: Innkalling og dagsorden**

Vedtak: *Godkjent.*

#### **Sak 02-01-25: Gjennomgang av referat fra forrige styremøte og oppfølging av saker**

Vedtak: *Referat godkjent og publisert.*

#### **Saker å følge opp:**

- Anbefalt valpepris.

Vedtak: *Styret beholder dagens veiledende pris. En av årsakene er at det er et ønske om å holde prisen «nede».*

#### **Sak 06-10-24: Appetitt**

Vi ønsker å fornye sponsorkontrakt for 2025, Eirik forespør.

Vedtak: *Appetitt inngår også sponsoravtale for 2025.*

#### **Sak 07-10-24: Utsendelse av medlems e-post**

Undersøke om det er mulig å ha flere brukere hos Mailmojo og evt. merkostnader, Anders undersøker.

Vedtak: *Det lar seg gjøre å opprette flere brukere hos Mailmojo kontoen vår, uten ekstra kostnader. Avdelingene kan velge om de selv vil opprette @gmail.com kontoer, eller Mailmojo for utsendelse av medlemsinformasjon.*

#### Sak 09-09-24: Årets Hunder 2024

Frist for innsending 10.12. Publisering innen 31.12.

Vedtak: *Det er meldt inn 20 hunder i 8 av de 9 kategoriene våre. Anders sender ut premiene, Vigdis diplomer.*

*Styret tar selvkritikk på intern prosess knyttet til utnevnelsen av Årets hund. Det førte til at oppsatte frister for publisering ikke ble fulgt, og det ble heller ikke publisert endret dato for publisering, som i praksis var en uke for sent, 06.01.*

*Vi erkjenner at det er rom for tolking i gjeldende statutter. Styret vil ut fra disse erfaringene arbeide for å presisere statuttene bedre og fjerne mulige tolkingsrom. Det settes ned en komite som skal komme med forslag til revisjon av gjeldende statutter, som grunnlag for forslag vi kan fremme på RS. Det skal legges frem forslag på neste styremøte.*

#### Sak 07-08-24: Eksteriørkonferanse 2026

Kostnadene vil bli ca. kr. 25.000, - pr. klubb (5). Det er mulig å søke om støtte fra NKK.

Vedtak: *Ragnhild samarbeider videre med de andre klubbene.*

#### Sak 03-01-25: Avl

##### - Nytt fra avlsrådet:

NKKs regler om oppbevaring av røntgenbilder, som er minimum 5 år. Avlsrådet ønsker en presisering fra NKK om FCIs regler angående re-røntgen av hunder.

- En hund er meldt inn med Short Ulna (ene underarmsbeinet vokser tregt, slik at foten blir bøyd). Kim Bellamy (NKK) ønsker å forske på dette. Hannhundeier og tispeeier er positive.
- AR ønsker et system i NISK over oppståtte tilfeller av klinisk sykdom.
- Import av strå fra utlandet.

- Dispensasjonssøknad: Det er søkt om godkjenning på parring der hannhund er svensk og ikke har registrert PRA status, noe SKK ikke registrerer lenger. DNA test er utført, foreldre dyr er også testet og fri.

- Vedtak: *Styret innvilger søknaden.*

- Ny avlsforskrift: Dette vil kreve flere involverte parter og gi en økt kostnad. NKK har ikke fremlagt budsjett.

- Avlskonferanse på Teams; Kim Bellamy (dokt.grad i genetikk) vil holde et digitalt foredrag sammen med avlsrådet, om genetikk og avl. Alle medlemmer vil bli invitert. Vil bli avholdt i mars/april.

#### **Sak 04-01-25: Post til styret**

FKF: Innkalling til møte i RU 13.01. Sakliste; Status Datahound/NKK, høystatusløp på Kongsvold/Hjerkinn, uønsket adferd, mandat-SUU. *Anders og Frode deltok. Referat kommer.*

FKF; Fuglehundtinget blir 13.-15. Juni, Gardermoen.

*Diverse e-poster med informasjon er behandlet, videresendt til avdelinger/DR.*

#### **Sak 05-01-25: Økonomi**

- Utkast til budsjett 2025; Det er vanskelig å få det i balanse uten større kutt, Styret ser på ulike tiltak.  
Vedtak: *Styret kan ikke være ansvarlig for å akseptere et budsjett med et stort underskudd, det er nødvendig med større kutt for å redusere det. Hovedsakelig vedtas det at disse postene utgår/reduseres: RS utgår som fysisk arrangement i år og gjennomføres digitalt, støtte til terrengleie utgår for alle, støtte til utdanning, kurs og uforutsette utgifter justeres ned.*

*Eirik sender e-post til avdelingene/DR med informasjon.*

- Status innsending av bilag fra avdelinger. Frist for 2024 er i dag 15.01.  
Vedtak: *Eirik følger opp i samarbeid med regnskapsfører. Det er viktig at alle bilag kommer raskt på plass slik at årsregnskapet blir klart til årsmøtene. Årsregnskap skal være klar for presentasjon på avdelingens årsmøter til 15.02.*
- Det er kommet søknad om terrengstøtte fra avd. Trøndelag og fra DR Møre og Romsdal, for et felles arrangement, samlet sum kr. 14.000. Avdelingen var teknisk arrangør og stod for den økonomiske delen. DR har ikke egen økonomi, de ligger under HS.

Eirik og Anniken har hentet inn ytterligere informasjon.

Vedtak: *Styret innvilger kr. 7000, - da det i praksis var ett arrangement. Dette er i tråd med økonomiveilederen.*

### **Sak 06-01-25: Forberedelser Representantskapet**

Årets RS blir søndag 4.mai.

Kunngjørings dato er senest 9.mars (8 uker før) på hjemmesiden, Facebook, FH nr.2 og e-post til avdelinger/DR.

Innkome forslag og forslag til valgkomiteen: 23.mars (6 uker før).

Frist for å sende årsberetning til Vigdis (for sammensetning): **17.03.**

- Styret, medlemmer, organisasjonen: ANNIKEN
- Resultater, Årets hunder: VILHELM
- Avlsarbeid: FRODE
- IRHS: NINA
- Utstilling: RAGNHILD- OK
- Informasjon, Arrangement, Forslag til drift 2025 + sammensetning: VIGDIS
- Budsjett: EIRIK

Legge ut sakspapirer senest 6.april (4 uker før): VIGDIS

Saker fra hovedstyret til behandling på RS:

- RAS (avlsrådet jobber med dette)
- Endring av avlskriterier?
- Revidering av statutter Årets Hunder?
- Statutter Norgescup; fjerne lavland?
- Forslag om å øke medlemskontingenten 2026.

*Vedtak: Styret vedtar å arrangere RS digitalt dette året. Dette på grunn av den økonomiske situasjonen i klubben. Egen e-post med informasjon sendes ut til avdelinger og DR sammen med innkallingen 16.01.*

*Styret vil arrangere et digitalt møte med avdelinger/DR 19. mars, da formøte og «avdelingens time» utgår på årets RS.*

*Styrets saker til RS vedtas på neste styremøte.*

### **Sak 07-01-25: Handlingsplan 2025**

Styret utarbeider plan for 2025.

Handlingsplan 2024 skal fylles ut med resultater.

*Vedtak: Handlingsplan 2025 er publisert på hjemmesiden.*

*Plan for 2024 er sendt til avdelingene/DR for tilbakemelding av resultater/ mål.*

## **Sak 08-01-25: Arrangementer i fremtiden**

- Trippelprøven 2.- 4.oktober 2026
- 110 års jubileum 2027

Vedtak: *Trippelprøven skal søkes om senest 1. Oktober.*

*Forslag til feiring av 110 års jubileet fremmes på neste styremøte.*

### Eventuelt:

- FH leder nr. 3: Eirik
- Rutiner ved gratulasjoner til medlemmer; Styret har fått en henvendelse fra et medlem om publisering av «runde dager» til medlemmer. *Styret henviser til «Retningslinjer for informasjonsplattformene», der slike markeringer håndteres lokalt.*
- På avdelingenes årsmøter ønsker HS styremedlemmer å delta:
  - Oslo/Akershus/Østfold 25.02.: Anders
  - Buskerud/Telemark/Vestfold 18.02.: Anders
  - Sørlandet 20.02.: Kåre
  - Vestland 19.02.: Eirik
  - Trøndelag 18.02.: Anniken
  - Troms og Nordre Nordland 19.02.: Anniken

### Styremøter 2025:

26. februar

31. mars

3. mai – fysisk ettermiddagsmøte

4. mai – Representantskapsmøte